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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  
2020-01-28  
    

 Tid:  18:00  
    

 Plats:  Hugelsta  
    

 Närvarande:         Daniel Lindström  
Fredrik Lindblad 
Lennart Ekström 
Göran Hägg 
Joel Edving 
Knut Lövstaf 
Niklas Faltin 
Tomas Maxe 
Roger Svärd 
Lars Blomberg 
 

1 MÖTETS ÖPPNANDE  

Ordförande Fredrik Lindblad hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat  

2 VAL AV JUSTERINGSMAN      

Till justeringsman valdes Lennart Ekström 

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL      

Föregående styrelsemötesprotokoll från styrelsemöte 2019-11-05  godkändes och 
lades till handlingarna.  

4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST      

   Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, villkor och rutiner  

Kassören tar fram underlagen där vi har betalt och kontaktar Ea SKF om vilka 
datum de saknar betalning för. 
 
Resultatet för 2019 är inte klart, kvarstår någon faktura EOJK. 
 
Adsecure larmöverföringen, här har Samskyttet inte hanterat frågan på ett korrekt. 
Eventuell mer fakturering kring detta skall inte belasta jaktklubbarna. 
 
Möte med Sörmlands idrotten 
Niklas och Joel rapporterade från det mötet som var med dem. 
Jörgen har fått i uppdrag att utreda hur skyttet ska fungera och se ut i en framtid. 
 
Material i Munktell 
Gummiduk till kulfång för att för förhindra rikoschetter, EPK har köpt in materialet till 
detta. Vem är det som ska betala detta. Fredrik L lyfter frågan till kultur och fritid. 
 
 
 
Mark och Exploatering/FOEX 
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Det är de som äger marken som de i sin tur hyr ut till kultur och Fritid som i sin tur 
arrenderar ut marken till Samskyttet 
Vi har haft några möten kring Hugelsta med dem och den utveckling som vi vill 
genomföra där. Vilket de ställer sig positiva till, men de har lyft en annan fråga 
På det senaste mötet lyfte FOEX frågan om att ha ett tomträttsavtal på/för Hugelsta 
Skyttecentrum. 
Kort innebär ett sådant avtal att alla byggnader och allt ovan mark blir vår 
egendom, om vi får tomträttsavtalet.  
Vi skulle alltså äga allt ovan mark men marken skulle fortsatt tillhöra FOEX.  
Om ett sådant avtal ska skrivas så var förslaget att det skulle vara ett första avtal 
på 10 år. 
Planen för genomförandet av detta ligger troligtvis på en tre års period.  
Mest troligt är det dessutom så att om Samskyttet säger nej till detta så kommer det 
att läggas ut på entreprenad till någon annan part, en eller flera. 
Styrelsen kommer att bjuda in till ett ordförandemöte för att diskutera igenom detta, 
max 1 person per förening. Där FOEX kommer och presenterar vad tomträttsavtal 
är och förhoppningsvis också ett estimat på vad det kommer att kosta. 
 
F vallen 
Någon har byggt ett skärmtak på 50 meters banan. 
Vi ska kontakta kommunen och se om de har fått in en ansökan om detta arbete. 
Styrelsen i Samskyttet har inte fått någon ansökan/förfrågan om detta. 
 
  

5 BESLUT OCH PROJEKT     

Projekt H-vallen  
Enligt muntliga uppgifter så skall ägarfrågan vara utredd och klar så vi skulle kunna 
fortsätta med det utvecklingsplaner som. 
Niklas säkerställer att vi får detta skriftligt innan vi gör något. 
Niklas kallar till ett projektgruppsmöte. 
 
Projekt skogsvallen  
Se punkten ovan.  
  
Förslag på nya skjuttider 
Samarbetar med miljö om att ta fram ett förslag. 
Föreslagen tid är 7-22 vardagar och 9-22 på helger då det är i linje med NVV:s 
riktlinjer. Miljö vill att man i samband med detta pratar med närboende.  
Lennart kallar dessa till ett möte där flera från styrelsen bör delta 
 
Skjuta grovt i Munktell.  
Kommunen och samskyttet jobbar vidare med frågan.  
 
Bokningsmöte 
Det finns fortfarande en del krockar som behöver redas ut. 
Styrelsen kommer därför att kalla till ett bokningsmöte den 12 februari. 
Klockan 18:30 i stora paviljongen på Hugelsta. 
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Wifi gruppen 
Masten är uppsatt, var ett problem med en switch som hade brunnit upp då det 
hade regnat in. Det är löst men det är smärre installationer kvar. 
Fredrik pratar med Stefan Eriksson S:t Eskil om han kan tänka sig ta sig ett 
huvudansvar och kalla gruppen till en eller flera dagar för att färdigställa 
bredbandet. 
 
 

6 ÖVRIGT      

Vi bör bjuda in Sollenberg till något styrelsemöte och gärna till projektgruppens 
möten. För att få en diskussion med honom. 

Kallelse till kommande styrelsemöte. 
Ska skickas via mail. På kommande konstituerande årsmöte skall det mötet sätta 
upp en struktur för styrelsemötena, så att man har en årsplan klar för alla möten 

Utvecklingsarbete påbörjat i jaktskyttet 
Lennart rapporterade hur det har gått till i den samverkansgrupp som 
jaktskytteklubbarna har startat upp. 
Arbetsgruppen rapporterar från och med nu till styrelsen. Lennart E rapporterar på 
kommande möte. 
 
Städning av vallar 
Finns ett behov av att se över hur städningen fungerar, för just nu ser det inte bra ut 
på många av vallarna, men även i markörgraven och andra platser inom 
skjutbanans område.  
Tar upp detta på kommande ordförande möte där vi lyfter frågan kring hur det bör 
fungera. 
 

7 NÄSTA MÖTE      

Den 10 mars klockan 18:00, i stora paviljongen är det styrelsemöte plus 
ordförandemöte. Ordförande eller sekreterare kallar.  
 
Årsmötet är den 22 april klockan 19:00 i Hugelsta i paviljongen. 
 

8 MÖTETS AVSLUTANDE      

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
  

    
 Vid protokollet      Justeras  

  
  

 Joel Edving     Lennart Ekström  
  
Ordförande  
  
  

Fredrik Lindblad 


